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親愛的好市多會員您好:                                108 年 3 月 8 日                                                                                                         

 

根據好市多購買紀錄，您在 2019/02/25至 2019/03/05這段期間，於好市多購

買#122218芋頭奶油酥 15入，因生產工廠作業疏失，導致少部分芋泥餡料內可

能有混入外包裝塑膠袋碎屑的情況產生，所有相關商品已全數下架。  

 

若您目前手上仍持有商品，請不要食用，您可以攜帶您的會員卡及商品至鄰近

的好市多賣場辦理退貨。  

 

造成各位會員的不便，練達實業有限公司深感抱歉，敬請見諒。  

 

若您對購買到的產品有相關疑問，請洽練達實業有限公司  

02-8521-5347 (服務時間: 08:30 am ~ 05:30 pm)  

 

練達實業有限公司 敬上  

 

 

 

Dear Valued Costco Member,                                 March. 8, 2019  

 

Costco's records indicate that you purchased #122218 TARO PASTRY 15CT between 

2019/02/25 and 2019/03/05. We would like to inform you that there is possible 

presence of plastic in the taro filling due to a processing error in the manufacturing. 

All products have been pulled off the shelves.  

 

If you still have products on hand, please do not consume it. You may please bring 

your membership card and product to your nearest Costco Wholesale location for a 

full refund.  

 

We apologize for any inconvenience caused. If you have any questions, please 

contact LENTO CO., LTD. at +886-2-8521-5347 (08:30 am ~ 05:30 pm)  

 

LENTO CO., LTD. 


